
Ameide, 14 november 2011

Hierbij mijn reactie op de Wet Natuur, gepubliceerd op 6 oktober 2011 door het Ministerie 
van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie.

(1) Vraag: Dragen de voorgestelde wijzigingen ten opzichte van de huidige natuurwetgeving 
bij aan de balans tussen ecologie en economie?

Reactie: Neen, in Nederland is de balans al jaren tussen ecologie en economie verloren. De 
economie, in de vorm van industriële landbouw, projectontwikkeling en industrie krijgen nu 
al voorrang met rampzalige gevolgen voor de ecologie. Met de nieuwe Wet Natuur wordt dit 
alleen maar veel erger omdat de restricties die er nog waren, komen te vervallen.

(2) Vraag: Is het voorliggende wetsvoorstel voor  de praktijk duidelijk en uitvoerbaar?

Reactie:. De wet is niet uitvoerbaar, er is niet voldoende draagvlak voor deze maatregelen in 
de Nederlandse samenleving.  die de weinige natuur die we in ons land nog hebben. 
En omdat de wet op een aantal punten strijdig is met de Europese wetgeving.

(3) Vraag: Heeft u verder nog opmerkingen over de inhoud van het wetsvoorstel en de 
toelichting?

Reactie:
Met de nieuwe Natuurwet worden de natuurgebieden en de dieren erin veel slechter 
beschermd dan nu nog het geval is. Daardoor dreigen de schaarse natuur in Nederland nog 
sterker in kwaliteit te verminderen. Het is een slechte zaak dat in Nederland alleen nog maar 
natuurgebieden beschermd worden, als de Europese Gemeenschap de regering er toe dwingt.
De natuurgebieden zijn een nationaal erfgoed waar we allemaal trots op moeten zijn, en die 
ons verstedelijkte landje nog wat leefbaarheid kunnen geven.

Door de jacht op een aantal trekvogels en de jacht in natuurgebieden vrij te geven verlaagt ons 
land zich tot het niveau van de macho gebieden rond de Middellandse zee waar onze 
trekvogels zoals de ooievaars massaal werden afgeschoten, totdat ternauwernood voorkomen 
kon worden dat ze in Nederland zouden uitsterven.

Door de natuurgebieden niet meer te beschermen tegen verstoring door de agro-industrie en 
de projectontwikkelaars van deze regering, zullen deze natuurgebieden snel aan kwaliteit 
verliezen. 
In een aantal gebieden is deze ontwikkeling al in gang gezet en her en der verrijzen er in de 
weidegebieden ongestraft villawijken en industriële complexen. De weilanden zelf worden 
dumpvelden voor de mest uit megastallen met maïsteelt.
Veel soorten weidevogels die veertig jaar geleden nog algemeen waren, zijn nu vrijwel 
verdwenen.

Daarom ben ik van mening dat Wet Natuur in deze vorm geen doorgang moet vinden.
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